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Become a member today and help us continue our important work.


We are Ontario’s central advocacy group for a universal early childhood education and care system. We want: low fees or no fees for parents; decent work and pay for educators; and an expansion of public and non-profit services.

Formed in 1981, the OCBCC is a member organization comprising local child care centres, national and provincial groups and individuals from all across Ontario. Our members are educators, parents, grandparents, centre directors and trade unionists - most importantly we are people who care about child care, like you!

Learn about our Employee Benefits Package for non-profit child care centres.

Thank you for your support!



Devenez membre aujourd'hui



Nous sommes le principal organisme de défense et de promotion d’un réseau universellement accessible de services de garde à l’enfance abordables, de qualité élevée, publics et à but non lucratif.

Créé en 1981, l’OCBCC est un organisme constitué de membres qui sont des garderies, des organismes nationaux et provinciaux et des particuliers provenant de toutes les régions de l’Ontario. Nos membres sont des éducatrices/éducateurs à la petite enfance, des travailleuses/travailleurs en garderie, des parents, des grands-parents, des directrices/directeurs de garderie et des syndicalistes, mais d’abord et avant tout, nous sommes des personnes pour qui les services de garde sont importants.

En savoir plus sur notre régime d’avantages sociaux pour employés accessible aux garderies membres pur centres à but non lucratif. 


Merci pour votre soutien!
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